
Møte i FAU på Oppsal skole 
Tirsdag 7. mars 2023 18:30–19:27 på Teams 

Klasse Til stede Vara Ikke møtt Representant 

1A X   Sverre Eidem Yrstad 

1B X   Bjørn Sigmund Vik 

1C X   Birgitte Haav Stokkan 

2A X   Laila Hox 

2B X   Jon Martin Lie 

3A X   Peder Skou 

3B X   Sølve Heikki Hyvärinen-Farestveit 

3C X   Bethel Fantayebil Tsehaye 

4A X   Hanne Stemsverk Gundersen 

4B X   Linda Kim Hussain 

5A   X Hege Østerud 

5B X   Yngvil Munck-Olsen 

6A   X Margrethe Ekbråten 

6B X   Eva Ester Nygård 

7A   X Terese Maurud 

7B X   Helene Foseid Horne 

8E X   Solveig Andersen 

8N X   John Einar Thommesen 

9EN X   Ina Ruud 

9EN   X Cathrine Fjeldstad Gujord 

10E X   Siv Nesvik 

10N X   Uzoma Egbosi 

 

Dagens referent er Peder, 3A. 

Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Neste møte tirsdag 11. april 18:30 fysisk. 

Felles med skolens ledelse 

Skolens ledelse hadde ikke anledning til å møte. Innsendt spørsmål om stabilitet blant kontaktlærere 

på 7. trinn behandles på neste møte.  

Agenda FAU 

Godkjenning av innkalling og agenda 

Ingen innvendinger. 

Tilbakemelding: Vanskelig å åpne lenker til delte dokumenter i innkallingen. Krever e-post / passord. 

Renhold på skolen 

Viser til vedlagte renholdsplaner som er oversendt fra skolens ledelse. 



• Renholdsplan bygg I Gymsalen..docx 

• Renholdsplan for svømmehall.docx 

• Renholdsplan for bygg F og G og D kunst og håndverk.docx 

• Renholdsplan bygg B og C.docx 

• Renholdsplan bygg A.docx 

Vegger på elevtoaletter må vaskes oftere enn 1 gang i året. Selv om det står «tilsyn ved behov» 

mistenker vi at dette ikke gjøres tilstrekkelig ofte. Dette gjelder særlig H-bygget hvor elevene 

kommer rett fra barnehagen. Hanne viser eksempler på andre planer og retningslinjer. 

Vi bør være forsiktige med å kreve for mye mtp budsjett. Men få presisert hva som faktisk ligger i 

dagens plan, og i hvilken grad den følges opp. 

Generelt budskap fra FAU er at elever ikke skal kvie seg for å gå på do.  

Eva 6B tar opp renhold i Driftsstyret. 

Sverre 1A tar opp i SMU. 

Hanne 4A sender spørsmål til skolens ledelse for presiseringer. 

Hvite Busser støtte og innsamling 

Innstilling fra styret: Vi ønsker ikke å håndtere midlene til Hvite Busser utover FAUs tilskudd. Vedtatt. 

Midler fra 2007-kullet overføres direkte til 2008-kullet. 

Styret har hatt møter med årets komité, og her er bakgrunnen for vår konklusjon: 

1. Totalkostnad for turen er rundt 10-11 tusen per elev. 
2. Dagens ordning med overføring fra trinn til trinn har stort sett fungert uten problemer 
3. Men fjorårets kull (2007) har problematisert overføring til årets (2008) og dermed havnet 

saken hos FAU 
4. Ordningen med fond som FAU har vedtatt er en stor endring for 2008-kullet i forhold til 

forventninger 
1. Spiser opp noe av overskuddet fra tidligere kull 
2. Den rene støtten fra FAU reduseres uansett fra 40 til 20 tusen 
3. Situasjonen forsterkes av prisvekst – for eksempel kan de oppleve at flybilletter øker 

fra 2500 til 4500 per elev 
5. Fondet vil også kreve regulering 

1. Perioden hvert kull får tilgjengelig til dugnad 
2. At turen er finansiert ved reisetidspunkt 
3. Forventning/krav om overskudd 
4. Bruk av overskudd til avslutningsfest o.l. 
5. Og kanskje noe om nivået på turen – badeland osv.? 
6. Og hva om opplegget for turen endres, for eksempel ikke går til utlandet? 

6. Naturlig variasjon mellom trinnene som påvirker kostnader 
1. Elever i rullestol 
2. Ledsagere 

Vi er enige om at fondet gir forutsigbarhet, men 
1. Til en høy pris – regulering, arbeidsinnsats osv 
2. Til en liten verdi – kanskje fondet demper variasjon på 10-30 tusen hvert år, men andre 

faktorer påvirker vel så mye 



Eventuelt 

1. Spørsmål fra 2B: Vil FAU uttale seg om pågående arbeid med sykkelfelt osv. i området i regi av 

Bymiljøetaten. Bør dette tas opp i FAU? 

Generelt ikke en sak for FAU. Vi viser til arbeid i Trafikkutvalget og etablering av hjertesone. 

Trafikkutvalget ser på igangsatte tiltak og vurderer å gi et svar. 

2. Forespørsel fra 17. maikomiteen: Kan FAU være kunde i en tjeneste for å skaffe/hente veksel til 

arrangementet? Koster ca 1000 kroner. 

FAU sier seg villig til å være kunde, og overlater ellers vurderingen til komiteen. 

3. Vi beklager sen publisering av forrige referat. 

4. FAU på Godlia og Trasop arrangerer åpen kveld for barnetrinnet som et sosialt tiltak. Skal vi 

vurdere noe lignende? For eksempel 1.+2. og 3.+4. 

Hvis det er spesielle behov på enkelte trinn, bør det håndteres av trinnene. 

Men er det gode grunner til at FAU engasjerer seg mer aktivt i skolemiljøet? 

Tenkes på til senere. 

5. Forslag om å bytte dag for møtene, vekk fra 1. tirsdag i måneden. Tirsdag er grei ukedag, men 

noen har høy arbeidsbelastning tidlig i måneden. 

Bør vurdere ny takt fra høsten av. 

Møtene ut dette skoleåret står, bortsett fra det siste, som flyttes til 13. juni (digitalt møte). 

6. Hanne 4A videresender brev til AKS-foreldre med oppfordring om å oppføre seg ordentlig så fort 

det er ferdig. 

AKS-kontaktene etterlyser foreldremøte. 

Runden 

Klasse Sak 

8N Vanskelig å få vakter til ballet. Rykter om avlysning reddet arrangementet. Veldig gode 
tilbakemeldinger på lærerne som var til stede fra vaktene. 

9EN Samler inn penger til Hvite Busser. Bra inntjening på bokmarked søndag. 

 

 


